

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. Date: 21-03-2023 02:55:10 PM Subject: Disclosure of decision to hold Ordinary AGM</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية-الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 21-03-2023 02:55:10 PM الموضوع: قرار المجلس بعقد اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>Messrs Jordan Securities Commission, Please be informed that during the meeting of the Board of Directors of Alia - Royal Jordanian Airlines, which was held on 20 th of March 2023, the Board has decided to hold the annual ordinary general assembly meeting for the year 2022. If the Companies General Comptroller approves the meeting, then the meeting will be held at 12:00pm on Tuesday, 11 th of April 2023, by means of visual and electronic communication, in accordance with the provisions of Defense Order No. (5) of 2020 issued under Defense Law No. (13) of 1992 and the amended instructions for the supervision on the implementation of the procedures for holding the General Assembly meetings for the year 2020 issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 9 th of April 2020.</p> <p>Best Regards, Alia – The Royal Jordanian Airlines</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح والرقابة</p> <p><u>الموضوع: قرار المجلس بعقد اجتماع ال هيئة العامة العادي السنوي</u></p> <p>تحية طيبة وبعد،</p> <p>أرجو إعلامكم بأنه خلال اجتماع مجلس إدارة شركة عالية – الخطوط الجوية الملكية الاردنية والمنعقد في يوم الاثنين بتاريخ 2023/3/20، فقد قرر المجلس عقد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي لعام 2022. وفي حال موافقة عطوفة مراقب عام الشركات على عقد الاجتماع، فسوف يعقد اجتماع الهيئة العامة العادي في تمام الساعة الثانية عشرة من ظهر يوم الثلاثاء الموافق 11 /4/ 2023 من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني، وذلك عملاً بأحكام أمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 الصادر بمقتضى قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وتعليمات الإشراف على تنفيذ الإجراءات الخاصة بعقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة المعدلة لعام 2020 الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،</p> <p>عالية – الخطوط الجوية الملكية الأردنية</p>
<p>20-03-2023</p>	<p>20-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.</p>

Chairman of Board of Directors

User Name: م. سامر السمان

رئيس مجلس الإدارة
اسم المستخدم: م. سامر السمان